



2021 Canadian National Convention Convention Nationale Canadienne

Convention Speakers Conférenciers de la convention



Riley Stephenson

Riley Stephenson has shared the love of Jesus with thousands of people over the last decade. He has established a threefold mission: Win the lost, mobilize the Body of Christ, and bring in the harvest!

Riley, as Minister of Evangelism for Eagle Mountain International

Church (aka Kenneth Copeland Ministries) accomplishes this mission through training and discipleship, providing resources, equipping and raising teams to go into their world and introduce people to Jesus. When they do, needs are met and lives are changed.

Riley Stephenson a partagé l'amour de Jésus avec des milliers de personnes au cours de la dernière décennie. Riley a établi une triple mission: gagner les perdus, mobiliser le corps du Christ et ramener la moisson!

Riley, en tant que ministre pour Eagle Mountain International Church (alias Kenneth Copeland Ministries), accomplit cette mission grâce à la formation et le discipolat, en fournissant des ressources et en levant des équipes pour aller dans le monde et présenter aux gens Jésus. Quand ils le font, les besoins sont rencontrés et les vies sont changées.



Special Music Musique spéciale

Giselle has a tremendous testimony of God's faithfulness and mercy. For several years, she has led an online weekly prayer group. She has also recorded several albums with scripture based songs.

Giselle a un formidable témoignage de la fidélité et de la miséricorde de Dieu. Pendant plusieurs années, elle a dirigé un groupe de prière hebdomadaire en ligne. Elle a également produit plusieurs albums tirés des Écritures.



Georges Dabbo

Georges Dabbo est né au Liban dans une famille chrétienne originaire d'Arménie. Avec ce précieux héritage, Dieu l'appelle au ministère. Il s'installe au sud de la France. Et en 1988, il se marie avec Priscille et Dieu leur accorde trois enfants.

Le 11 mars 1996, il est victime d'un accident automobile. À leur arrivée, les ambulanciers étaient certains de son

décès. Après être resté 10 minutes coincé sous sa voiture, sans pouvoir respirer, Georges entend la voix audible de Jésus : je suis là.

À l'hôpital, le médecin fait un premier diagnostic: multiples fractures, hémorragie interne, reins et poumons endommagés etc. Les médecins doutent de ses chances de survie. Après quatre interventions miraculeuses de Dieu, 16 jours plus tard, il sort de l'hôpital. Il ne gardera aucune séquelle. Depuis 2003, il oeuvre à Montréal.

Georges Dabbo is born in Lebanon in a family originating from Armenia. With this precious heritage, the Lord calls him to ministry. He settles in the south of France. In 1988, he marries Priscilla and the Lord blesses them with three children.

March 11 1996, he is victim of a car accident. Arriving on site, the paramedics were certain that he would be brain dead. After staying 10 minutes under the car, unable to breathe, hopeless, he heard the audible voice of Jesus: I am here.

At the hospital, the doctor makes a first diagnostic: multiple fractures, internal bleeding, kidney and lungs damaged, etc. The doctors were sceptical about his survival. After four miraculous interventions of God and 16 days later, he leaves the hospital, completely healed. He has no after effects.

Since 2003, he serves in Montreal.



Praise & Worship Louange et adoration

**Rick Valentine
and Friends
Rick Valentine
et ses amis**



Our Vision: "People set free by the power of Jesus Christ"

Notre vision: "des gens libérées par la puissance de Jésus-Christ"

"If the Son (Jesus Christ) therefore shall make you free, you shall be free indeed." (John 8:36)

"Si donc le Fils vous affranchit, vous serez réellement libres." (Jean 8:36)


SCHEDULE HORAIRE



**Friday November 5, 2021
Vendredi le 5 novembre 2021**

Hall 10:00 AM Registration

Champagne 12:00 PM Luncheon and Corporate Prayer
Repas et prière collective

Champagne 3:00 PM Leadership Workshop
Séminaire sur le leadership 


Champagne 7:00 PM Evening Rally
Rassemblement du soir

**Saturday November 6, 2021
Samedi le 6 novembre 2021**

Bordeaux 7:00 AM Prayer & Praise
Prière et louange

Champagne 8:00 AM Breakfast Meeting
Petit-Déjeuner Réunion

Champagne 12:00 PM Luncheon Meeting
Repas du midi

Bordeaux 1:15 PM Annual Corporation Meeting
Réunion corporative annuelle 

Champagne 6:30 PM Gala Banquet
Banquet Gala

Convention Chairman / Président de la convention: Denis Côté
Convention Co-Chairman / Vice-Président de la convention: Denis Roy
Convention Treasurer / Trésorier de la convention: Joseph Grisé

Convention Registrar / Registraire de la Convention: Joseph Grisé
Tel: 450-625-5685 Email: mission-quebec2013@outlook.com
Website: www.fgbmf.ca